
 
 
 
 
 

 Mødereferat 

    

Emne: Studienævnsmøde Datalogi   

Dato: 19. januar 2011 kl. 13-15.00   

Referent: Diana P. Frank (referentvikar)   

Deltagere: Lone Leth Thomsen, Søren Hørup, Peter Axel 
Nielsen, Ellen Christiansen, Uffe Kjærulff fra 13.45 
(observatør) 

  

Afbud Finn V.Jensen, Hans Hüttel, Ulla Øland, Asger 
Munk Ballegaard, Kenneth Sejrsgaard-Jacobsen, 
Liv Stahl Madsen (observatør) 

  

 
 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Merit-og dispensationsansøgninger 

4. Andre ansøgninger 

5. Mødeplan 2011 

6. Meddelelser 

7. Status semesterplanlægning F11 

8. Årets underviser 

9. SN kompetencer i forhold til SICT 

10. Spørgsmål vedr. PBL 

 

Mødereferat 

 

 

Ad. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger. Uffe Kjærulff kommer ca. kl. 13.30. Dagsorden tilpasses derefter. 

  

 

 

Ad. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt uden bemærkninger. 

  

 

 

Ad. 3 Merit- og dispensationsansøgninger 

Behandlede sager siden sidst blev gennemgået. 

  

 

 

Ad. 4 Andre ansøgninger 

Behandlede sager siden sidst blev gennemgået. 

  

 

 

Ad. 5 Mødeplan 2011 

Mødeplan laves i første omgang for foråret.  

 Onsdag 23. februar kl. 13.00 

 Onsdag 30. marts kl. 13.00 

 Onsdag 20. april kl. 14.00 

 Onsdag 18. maj kl. 14.00 

 Torsdag 16. juni kl. 13.00 

  

  



 
 
 
 
 

 Ad. 6 Meddelelser 

 UØ er sygemeldt.  

Studieordningsrevision 

 Oversigt (alt info som skal bruges i STADS) skal sendes ind til skolen til Diana Plejdrup Frank 
(dpf@cs.aau.dk) senest 20. februar 2011.  

 Arbejdsgruppen for revision af hhv. DAT/SW og spil skal koordinere inden 
studieordningsoversigterne sendes ind. Formanden sender en mail til dem. 

Studerende i studienævn 

 Der har været en del tilbagemeldinger. Formanden har udvalgt 5 i alt – en fra hver studieretning. De 
studerende er informeret. Formanden sender listen til Diana Plejdrup Frank. 

 Stort tak til de ”gamle” studerende for deres indsats i studienævnet.  

  

 Ad. 7 Semesterplanlægning  

 Semestersekretariatet arbejder på at opdatere semesterhjemmesider. Men generelt er vi bagud 
med semesterplanlægningen. Der sendes mail ud til semesterkoordinatorer om, at de skal starte 
semesterplanlægning hurtigst muligt.  

  

 Ad. 8 Årets underviser 

 Udpegning af årets underviser. Dette er sket. Vi afventer den skriftlige begrundelse senest 15.02 
2011 

  

 Ad. 9 SN kompetencer i forhold til SICT 

F6S Esbjerg 

 Baggrund: ifølge undervisningsministeriet skal vi køre F6S forløb i Esbjerg uanset hvor mange der 
er tilmeldt. Der er to studerende, som ønsker at følge forløbet. De vil gerne have kunstig intelligens 
og mini-projekt i parallel programmering i stedet for kurserne fra studieordningen (Teknisk 
organisation og ledelse (3) samt videnskabsteori (2). Kan dette godkendes? 

 Beslutning: Godkendt af studienævn. Uffe Kjærulff sender mail til Akbar Hussein om, at det kan 
køres som skitseret, samt til Heidi Sørensen om oprettelse i STADS. Dispensation følger senere fra 
studienævn.  

  

 Ad. 10 Spørgsmål til PBL 

 Skema med spørgsmål til PBL blev gennemgået og besvaret. Det var dog ikke nemt at besvare 
disse. Ifølge studienævn er PBL fuldt integreret i alle studieordninger og i projekterne generelt.  

 Uffe Kjærulff laver et oplæg til en samlet besvarelse for SICT, som tages med på kommende SICT-
ledermøde, hvor SN-formænd deltager. 
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